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Bade Junior High School Introduction 

School Education Goals 

 Create、Diligent、Honest、excellent 

學校的教育目標：樂創、勤健、誠善、卓越。 

School Location 

Near the school are the 300-year-old Sanyuan Palace, MRT Green Line, Pond Park, etc., with 

convenient transportation and beautiful environment. 

八德國中鄰近 3百年古蹟三元宮，捷運綠線、埤塘公園等，交通便利、環境優美。 

 Campus Environment 

School chickens and ducks can be seen everywhere on the campus, as well as thrushes and herons are 

also campus petites. It is a place for learning to respect nature and life education. 

校園處處可見校雞、校鴨，畫眉、麻鷺也都是校園嬌客，是學習尊重自然和生命教育的場域。 

School classes and students 

全校除普通班，還有體育班、美術班、英語資優班和特殊教育班，以及語資社和原住民舞蹈團、

籃球社等特色社團。 

The school has ordinary classes, as well as physical education classes, art classes, English gifted classes 

and special education classes, as well as special clubs such as language clubs, aboriginal dance troupes, and 

basketball clubs. 

雙語亮點 

本校為桃園市雙語亮點學校，每月舉辦英語學習活動、節慶融入教學、分組讀劇及

外師會客室等課程，讓英語學習生活化！教師與外師共同備課，提升雙語教師英文能

力，共創師生雙語成長。 

英語 

Our school is a bilingual highlight school. English learning activities, festival teaching, group 

teaching and foreign teacher teaching are important courses to promote English learning in 

daily life and improve students' bilingual ability. 

照片 

   



   

語資社 

語資社學生參與國際交流課程，負責國際學伴的接待，是學校的國際親善大使，並

結合課程進行國際旅行。本校交流的國家來自日本、韓國，讓學生在國際交流中培養國

際視野和跨文化溝通的能力。 

英語 

Students participate in international exchange courses and are responsible for receiving 

foreign friends. The countries we communicate with are Japan and South Korea. We hope to 

cultivate international vision and cross-cultural communication skills. 
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日文歌教唱 日本媒體採訪 與韓國線上交流 

 

   

 
參加日本世界夢一文字

書法比賽 

國際議題海洋汙染--淨灘活動 劍道體驗 

體育班 

本校體育班創立逾 30年，以田徑、擊劍、排球為主要培訓項目，為八德地區體育

發展之重點學校，在績優教練團指導下，重視學生基礎訓練與團隊紀律、累積學生比賽

經驗與傳承，並屢獲全國體育競賽佳績!  

英語 

The sports class has been established for 30 years, with track and field, fencing, and 

volleyball as the main training items. It is a key sports school in the Bade area. The coaching 

team earnestly guides, pays attention to student training, team discipline, and student 

competition experience, and often gets good grades! 
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排球甲級聯賽 排球乙級聯賽冠軍 

  

全中運 1500公尺金牌 比賽前合影 全中運擊劍團體冠軍 

原舞團 
原住民舞蹈團成員以阿美族為主，能歌善舞，各項比賽獲獎無數，並多次在公開場

合擔任表演嘉賓，期許用歌聲與舞蹈來延續原住民族文化的命脈與風采。 

英語 

The dance troupe of the Amis nationality is good at singing and dancing, and often wins 

awards, and has served as a guest performer many times. The students hope to continue the 

culture of the aboriginal people through singing and dancing. 
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美術班 

美術班創立迄今培育不少藝術種子，學生各項參展作品屢獲各界的肯定與好評，不

但有專業美術老師的指導，專業課程更重視學生在畫作中展現情感與議題，學、術科並

重，表現美學與關注社會環境的涵養。 

英語 

The art class has cultivated many artistic seeds, and the students’ works exhibited have won 

recognition and praise from all walks of life. Not only are there professional art teachers to 

guide them, but professional courses pay more attention to students’ expression of emotions 

and issues in paintings. Conservation of the social environment. 
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英資班 
英語資優班招收通過資優英語鑑定的學生，並在客製化的課程中養成資優生在情

意引導、創造力激發、獨立研究上之增能，讓資優學生適才適所，開創不一樣學習歷程！ 

英語 

The English gifted class recruits students who have passed the gifted English identification, 

and develops gifted students in emotional guidance, creativity stimulation, and independent 

research in customized courses. Same learning process! 



Bade Junior High School, Welcome to join us! 
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